
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 04/11/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Κινδυνεύει η πληρωμή της προκαταβολής της βασικής ενίσχυσης»

Κύριε Υπουργέ,

Ενώ βρισκόμαστε πριν τις ημερομηνίες, όπου κάθε χρόνο καταβάλλεται η προκαταβολή
της βασικής ενίσχυσης, δεν έχει ενεργοποιηθεί το σύστημα υποδοχής για τις σχετικές
διοικητικές  πράξεις,  προκειμένου  να  προχωρήσει  η  πληρωμή  της  προκαταβολής.
Μεγάλος χαμένος θα είναι και πάλι ο Έλληνας αγρότης, ο οποίος είδε τις επιδοτήσεις
του Δεκεμβρίου να μην καταβάλλονται ολόκληρες και τις συνδεδεμένες ενισχύσεις του
κουτσουρεμένες.  Ως  εκ  τούτου,  είναι  αναγκαία  η  άμεση,  εύρυθμη  λειτουργία  του
«ΟΠΕΚΕΠΕ»,  επειδή  η  διαχείριση  των  ευρωπαϊκών  επιδοτήσεων  αποτελεί  εθνική
υπόθεση.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1.  Ποια μέτρα θα λάβετε και σε ποιες ενέργειες έχει προβεί, ώστε να ολοκληρωθούν
έγκαιρα όλες οι διαδικασίες για τις διορθώσεις και τους ελέγχους των σχετικών αιτήσεων
για το έτος 2021, προκειμένου να απαλειφτεί ο κίνδυνος περί μη πλήρους καταβολής
της προκαταβολής της βασικής ενίσχυσης;

2. Ποιο είναι το πλάνο σας σχετικά με τις συμβάσεις των τεχνικών συμβούλων για την
εν γένει λειτουργία του «ΟΠΕΚΕΠΕ» και γιατί, εδώ και ένα χρόνο, δεν έχει τελεσφορήσει
καμία  από  τις  διαδικασίες  που  προκρίθηκαν,  ώστε  να  επιτευχθεί  η  εξυγίανση  του
συστήματος πληρωμών των κοινοτικών ενισχύσεων;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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